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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 2. marts 2012 stillet 
følgende spørgsmål nr. 402 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott 
Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 402:
’’Kan ministeren oplyse hvilke af VKOs 2020-plan initiativer på sundhedsom-
rådet regeringen ønsker at videreføre samtidig bedes ministeren oplyse, hvad
grunden er, hvis nogle af initiativerne ikke videreføres.”

Svar:
Som jeg forstår sundhedsaftalen fra maj 2011 mellem den daværende VK- re-
gering, Dansk Folkeparti og Pia Christmas-Møller, blev der aftalt en række pej-
lemærker for sundhedsområdet, samt en række konkrete initiativer, hvortil der 
blev afsat midler. 

Samtlige af de initiativer, hvortil der er afsat konkrete midler, videreføres. For
psykiatrien er rammen endog blevet forøget. 

Med venlig hilsen
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